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ČČaass  zzaassaaddnnuutt iiaa::   1133..  3300  hhoodd..  ––    1166..  2200  hhoodd..    
 
Prítomní:  prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Dr. Ing. Jozef Peterka, prof. Ing. Peter Grgač, CSc., doc. Ing. 
Helena Vidová, PhD., prof. Ing. Jozef Janovec, DrSc.,  Ing. Karol Velíšek, CSc., prof. Ing. Koloman Ulrich, 
PhD., doc. Ing. Miloš Čambál, CSc., doc. Ing. Maroš Soldán, PhD., doc. Ing. Pavol Tanuška, PhD., doc. PhDr. Eva 
Odlerová, PhD.,  Ing. Jaroslav  Otčenáša, Ing. Jana Štefánková, PhDr. Kvetoslava Rešetová, PhD., Mgr. Elena 
Nemetzová, Ing. Peter Halada, Ing. Jaroslava Ďurišová, za ZR MTF STU: doc. Ing. Jozef Bílik, PhD. 
 
Program rokovania: 
 
1. Kontrola rozhodnutí 
2. Vyššie grémiá (dekan, prodekani) 
3. Rada riaditeľov 
4. Rada vedúcich odborov 
5. Rôzne 
 

Predložené materiály na rokovanie: 
1. Čerpanie finančných prostriedkov k 3. 10. 2011 (vypracovala: Ing. Mihoková, predkladá: 

Mgr. Nemetzová) 
2. Čerpanie pridelených finančných prostriedkov v roku 2011 (vypracovala: Ing. Mihoková, 

predkladá: Mgr. Nemetzová) 
3. Zoznam súťažných položiek (vypracovala a predkladá: Mgr. Nemetzová) 
4. Zostatky na projektoch (vypracovala: Lisická, predkladá: dekan prof. Moravčík) 
5. Zlepšenie a modernizácia vzdelávacej technickej a informačno-komunikačnej infraštruktúry 

pracovísk STU (informačný prospekt - predkladá: Ing. Halada) 
6. Informácia – odbor akademických činností ( Počty študentov po ročníkoch – prehľad od roku 

2006 do 2011, Počet študentov MTF k 11. 10. 2011 po ročníkoch a študijných programoch, 
vypracovala: Mgr. Ivančíková, predkladá: Ing. Štefánková)  

7. Termíny podujatí (predkladá a vypracovala: PhDr. Rešetová, PhD.)  
8. Pozvánka na stretnutie s bývalými zamestnancami MTF STU (vypracoval: OPOM, predkladá: 

Ing. Ďurišová) 
 

Zasadnutie KD MTF STU otvoril a viedol dekan fakulty prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík.  Na 
úvod privítal všetkých prítomných a oboznámil ich s  programu zasadnutia KD MTF STU. 

 
1. KONTROLA PLNENIA ROZHODNUTÍ 
     
Rozhodnutie č. 35 KD 2010/2011 
KD MTF STU súhlasí s predloženým rozdelením finančných prostriedkov na ústavy i s termínmi 
vyplatenia mimoriadneho štipendia doktorandom v septembri a decembri 2011. 
Z:  prod. Mišútová        T: september, december 2011 
 

 
Rozhodnutie č. 38 KD 2010/2011 
KD MTF STU nariaďuje, aby CTTE v spolupráci s vedúcou OESČ vypracovali usmernenie pre 
vystavovanie objednávok a spôsoboch verejného obstarávania jednotlivých druhov tovarov na MTF 
STU. 
Z: v texte                    T: 15. 07. 2011 
 

Rozhodnutie č.  1 KD 2011/2012               splnené 
 
Rozhodnutie č.  2 KD 2011/2012               splnené 
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Rozhodnutie č.  3 KD 2011/2012               splnené 
 
2. VYŠŠIE GRÉMIÁ 
 

Prod. Grgač informoval o: 
• zasadnutí atestačnej komisie STU, 
• porade prodekanov pre vedecko-výskumnú činnosť na STU. 
 

Prod. Peterka : 
• priblížil informácie z porady ohľadne stavu projektov 5.1.2 a 5.1.3, ktorá sa uskutočnila 

u prorektora Sokola s prodekanmi pre rozvoj a vedúcimi riešiteľmi projektov. 
 
3. RADA RIADITE ĽOV 
 

O zasadnutí Rady riaditeľov, ktorá sa uskutočnila dňa 4. 10. 2011 informoval hovorca rady prof. 
Janovec. Programom rokovania boli odmeny za vedenie a oponovanie záverečných prác a útlm Ústavu 
inžinierskej pedagogiky a humanitných vied. 
 
4.  RADA VEDÚCICH ODBOROV 
 

Ing. Štefánková ako hovorkyňa Rady vedúcich odborov oboznámila prítomných s programom 
rokovania rady. Rada vedúcich odborov sa zaoberala predovšetkým prevádzkovými záležitosťami, 
ktoré sú spojené so začiatkom nového akademického roku. Okrem iného sa rokovalo o  
pripravovaných akciách v rámci osláv 25. výročia a taktiež boli dohodnuté termíny akcií na ktorých 
príprave sa budú podieľať všetci vedúci odborov. 
 
5. RÔZNE 
 
Dekan fakulty: 

• informoval o čerpaní finančných prostriedkov (FP) k  3. 10. 2011 a o čerpaní pridelených 
finančných prostriedkov v roku 2011  a spolu s Mgr. Nemetzovou bližšie vysvetlil prítomným 
predložené čerpanie FP, 

• predložil zostatky na projektoch VEGA, KEGA, APVV a spolu s prod. Grgačom pripomenul, 
že ich treba vzhľadom na koniec účtovného roku čo najskôr (vystavenie objednávok 
a predloženia faktúr v termínoch určených OESČ ) efektívne použiť, 

• priblížil situáciu spojenú s transformáciou UIPH V prípade nepredloženia akreditačného spisu 
do 31. 10. 2011, na UIPH nebude možné prijať študentov. Aktivity UIPH by teda mali byť 
postupne utlmené a vytvoriť by sa malo samostatné pracovisko, ktoré bude zabezpečovať 
výučbu hlavne lektorsky, 

• zároveň pripomenul, že vedenie fakulty pripraví materiál o transformácii UIPH na 
prerokovanie v AS MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 26. 10. 2011, 

• informoval o zasadnutí Vedeckej rady MTF STU, ktoré sa uskutočnilo 11.10.2011 o 9.30 hod. 
 
Prod. Grgač: 

• v súvislosti so zostatkami na projektoch upozornil na končiacu KEGU Ing. Tinákovej, ktorej 
na MTF STU skončil pracovný pomer. 

 
Prof. Janovec: 

• požiadal o navýšenie rozpočtu o 1600,- € vzhľadom na materiál spotrebovaný pri realizovaní 
laboratórnych činností v súvislosti s vypracovaním bakalárskych a diplomových prác 
študentov UVTE. 

                                                                 
Rozhodnutie č. 4 KD 2011/2012: 
KD MTF STU nariaďuje riaditeľom ústavom, aby dohliadli na vyčerpanie finančných prostriedkov- 
zostatkov na projektoch VEGA, KEGA, APVV za rok 2011. 
Z: v texte                                                                              T: 15. 11. 2011 
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Rozhodnutie č. 5 KD 2011/2012: 
KD MTF STU nariaďuje prod. Peterkovi podrobne analyzovať náklady spojené s riešením 
záverečných prác (Bc. + Ing.) požadované prof. Janovcom od UVTE za minulý rok. 
Z: v texte                                                  T: priebežne  
 
Prod. Grgač: 

• pripomenul, že sa pripravuje žiadosť o zmenu spolugarantov habilitačného konania a konania 
na vymenúvanie profesorov v troch študijných odboroch a požiadal o spoluprácu pri 
vypracovaní uvedených spisov. 

 
Prod. Vidová informovala o: 

• 15. ročníku  veľtrhu AKADÉMIA© a VAPAC©, ktorý sa uskutočnil v dňoch 4.10.2011 - 
6.10.2011  v Sibamac aréne v Bratislave. Za MTF STU sa propagačnej akcie zúčastnili prod. 
Vidová, Mišútová, Schreiber, pracovníčky OAKČ Ing. Štefánková a Mgr. Ivančíková a ďalšie 
referentky zo študijného oddelenia. Po prvý raz sa ako vystavovatelia zúčastnili aj študenti, 
ktorí prezentovali svoj pohľad na štúdium na MTF., 

• Malokarpatskom maratóne, ktorý sa uskutoční 16.10.2011 (nedeľu) so štartom o 1000 hod.  
pred Študentským domovom Miloša Uhra, ulica J. Bottu 23, Trnava,  

• Mikulášskom posedení pre deti zamestnancov MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 3. 12. 2011, 
• plánovanom Novoročnom prijatí zamestnancov (19.01.2012). 

 
Prof. Ulrich: 

• upozornil na blížiacu sa konferenciu TEAM 2011 a CO-MAT-TECH 2011, 
• poďakoval sa za pomoc pri organizačnom zabezpečení konferencie  Ing. Štefánkovej, PhDr. 

Rešetovej a Mgr. Nemetzovej. 
 

Prof. Janovec: 
• informoval o príprave Kolokvia pri príležitosti životného jubilea prof. Hrivňáka, ktoré sa 

uskutoční dňa 14. 12. 2011 pod záštitou prof. Dr. Ing. Olivera Moravčíka - dekana fakulty 
a Ing. Petra Klamu – generálneho riaditeľa VÚZ PI SR, 

• zároveň sa  poďakoval  za prípravu pozvánky na kolokvium  PhDr. Rešetovej, 
• upozornil na problémy, ktoré môže spôsobiť výpadok elektrickej energie na pavilóne „T“. 

 
Ing. Otčenáš: 

• vzhľadom na ohlásenú odstávku elektrickej energie na pavilóne T oznámil, že v čase výpadku 
energie na tomto pavilóne nebude fungovať internet na  fakulte, t.j. na všetkých pavilónoch. 

 
Ing. Štefánková: 

• predložila Informáciu – odbor akademických činností: „Počty študentov po ročníkoch – 
prehľad od roku 2006 do 2011“ a „Počet študentov MTF k 11. 10. 2011 po ročníkoch 
a študijných programoch“, 

• upozornila, že študenti 3. ročníka denného doktorandského štúdia nastupovali k 01. 09. 2009 
a v súlade so smernicou rektora sú povinní odovzdať dizertačnú prácu 3 mesiace pred 
skončením štandardnej dĺžky štúdia t. j. do 31. 05. 2012, 

• pripomenula, že vo výkazoch dochádzky interných doktorandov nie je v súlade s usmernením 
dekana vysvetlené nenaplnenie fondu pracovného času, príp. často sa opakujúce neprítomnosti 
doktorandov na pracovisku, 

• požiadala riaditeľov ústavov, aby  upozornili študentov na spustenie Dotazníka pre kvalitu 
vzdelávania 2011/2012, ktorý je určený pre študentov. 

 
 
Ing. Ďurišová: 

• distribuovala pozvánku na stretnutie s bývalými zamestnancami MTF STU, ktoré prebehne 
v priestoroch fakulty na ulici Jána Bottu č. 25 dňa 10. novembra 2011 od 12.00 hod. do 19.00 
hod. 
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Doc. Bílik: 

• informoval o zasadnutí ZR MTF STU (27. 09. 2011), kde sa medzi iným schvaľovali 
príspevky zo sociálneho fondu a riešili sa pripomienky, ktoré by sa mohli zapracovať do novej 
KZ MTF STU. 

 
Mgr. Nemetzová: 

• distribuovala riaditeľom ústavov tabuľku Čerpanie neúčelovej dotácie PhD k 11.10.2011  
• informovala o podpise rámcovej zmluvy s firmou TECTON a DeLUX-SM s.r.o.,  
• upozornila, že v najbližšej dobe sa pripravuje zber starých telefónnych prístrojov. 

 
Dekan fakulty: 

• požiadal o zabezpečenie vedenia komplexnej evidencie výmeny mobilných aparátov  
povereným pracovníkom OESČ, ktorý zároveň bude upozorňovať pracovníkov fakulty 
v prípade možnej výmeny z dôvodu uplynutia času.  

 
PhDr. Rešetová: 

• predložila a informovala o termínoch podujatí Odboru poznatkového manažmentu, 
• požiadala riaditeľov ústavov, ktorí jej na základe výzvy prod. Vidovej ešte nedoručili databázu 

expertov, o doručenie databáz, 
• informovala o príprave akcie „Mikuláš“ pre deti zamestnancov a pripravovanom Novoročnom 

stretnutí zamestnancov. 
 

Ing. Halada: 
• poskytol členom KD prospekt: Zlepšenie a modernizácia vzdelávacej technickej 

a informačno-komunikačnej infraštruktúry pracovísk STU. 
 

Doc. Tanuška: 
• požiadal o zabezpečenie dôstojnej  miestnosti pre učiteľov z iných pavilónov na Paulínskej 

ulici. 
 
Mgr. Nemetzová: 

• zareagovala, že uvedený problém sa rieši a hľadajú sa vhodné priestory. Zároveň sa diskutoval 
aj problém nevyhovujúcich priestorov, v ktorých je miestnosť pre učiteľov (bývalá skriptáreň) 
na pavilóne T. 

 
 
Na záver zasadnutia KD sa dekan  fakulty  poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 
rokovanie. 
 
 

Zapísala: Ing. Ivona Remenárová   12. 10. 2011 
 
Overili:  Ing. Jaroslava Ďurišová    
 
  Ing. Jana Štefánková 
 
 

                                         prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík  
     dekan MTF STU   

                         


